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Abstract (en)
[origin: ES478797A1] An apparatus for raising a liquid to a given temperature and for controlling and regulating this temperature has a vertical
cylindrical enclosure, a vertical tube housing a heating resistor, and a first and a second ferrule located in this order between the tube and the
enclosure to define a first, a second and a third annular space. The first ferrule is connected to the lower wall of the enclosure. The tube and the
second ferrule are connected to the upper wall of the enclosure. The liquid is supplied to the lower portion of the first space and extracted from the
upper portion of the third space. The length of the resistor is shorter by at least one quarter of the height of the tube and orifices in the lower portion
of the first ferrule produce a thermosiphon effect between the first and second annular spaces.

Abstract (fr)
Dispositif pour porter un liquide à une température donnée. Le dispositif comprend: - à l'intérieur d'une enceinte cylindrique verticale, un tube
vertical, dans lequel est placée une résistance chauffante, un premier espace annulaire mince de circulation ascendante du liquide, un deuxième
espace annulaire de circulation descendante du liquide, un troisième espace annulaire de circulation ascendante du liquide, - des moyens
d'alimentation du liquide à la partie inférieure du premier espace annulaire et des moyens d'extraction du liquide à la partie supérieur du troisième
espace annulaire, - des moyens pour contrôler et maintenir constante la température à laquelle ledit liquide sort dudit dispositif. Application au
chauffage de chacune des phases liquides entrant dans une colonne d'extraction liquide-liquide.
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